
1 

 

 Zápisnica  

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce, konaného 

dňa 27. júna 2016 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Stanislav Grznárik, Ladislav Kolmokov, Eva 

Kováčiková, Gabriela Macháčová 

 

Neprítomní poslanci:  Ľubica Balajková, Jozef Sedlár, Alena Sopková, Ing. Rastislav Velič 

 

Ďalší prítomní: Ing. Gabriel Pozdech – hlavný kontrolór 

      Ing. Jana Gerhátová - ekonómka 

    Ing. Monika Laciková - zapisovateľka 

    Ostatní podľa priloženej prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Horné Obdokovce 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

ZŠ s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni 

5. Záverečný účet obce za rok 2015, stanovisko hlavného kontrolóra 

6. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo 

7. Organizačné záležitosti 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

Ing. Pozdech navrhol zmenu - presun bodov v nasledovnom znení.  

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Záverečný účet obce za rok 2015 

4. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo, stanovisko hlavného kontrolóra 

5. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce Horné Obdokovce 

6. Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

ZŠ s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni 

7. Organizačné záležitosti 

8. Návrh na uznesenie 

9. Ukončenie 

 

Program poslanci OZ jednohlasne schválili v pozmenenom znení. 

 

K bodu 1. Otvorenie 

Jedenáste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnení poslanci: Ľubica Balajková, Jozef Sedlár, Alena Sopková, 

Ing. Rastislav Velič. Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 5 a OZ je 

uznášania schopné. 
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Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Grznárika a p.  Kolmokova.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých overovateľov poslanci OZ jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Kováčikovú, p. Macháčovú a p. Beneša. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci OZ jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole plnenia uznesení  

z 10. verejného rokovania OZ. Správa kontrolóra je priložená k zápisnici a berie sa na vedomie.   

 

K bodu 3. Záverečný účet obce za rok 2015 

Starostka vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú aby predniesla záverečný účet. Je priložený 

k zápisnici. Súčasne predniesla aj správu nezávislého audítora, ktorá je súčasťou zápisnice.  

 

K bodu 4. Správa nezávislého audítora pre obecné zastupiteľstvo, stanovisko hlavného 

kontrolóra 

Ing. Gerhátová predniesla správu nezávislého audítora už v predošlom bode.   

Starostka vyzvala kontrolóra Ing. Pozdecha o stanovisko k záverečnému účtu a správam 

nezávislého audítora. Stanovisko hlavného kontrolóra je priložené k zápisnici.  

  

Poslanci OZ berú na vedomie správu nezávislého audítora a stanovisko hlavného kontrolóra 

k záverečnému účtu obce za r. 2015.  

  

Starostka vyzvala p. Kováčikovú aby predniesla návrh na uznesenie k bodom 3 a 4 a vyzvala 

poslancov k hlasovaniu predneseného návrhu uznesenia.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

prebytok rozpočtu v sume 72.980,55 € zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písmena a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, navrhujú použiť na tvorbu rezervného fondu 

v sume 72.980,55 € a zostatok finančných operácií v sume 4.440,26 € vykryť z rezervného 

fondu. Na základe uvedených skutočností schválili skutočnú tvorbu rezervného fondu za rok 

2015 vo výške 68.540,29 €.   
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K bodu 5.  Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Horné Obdokovce (je priložený k zápisnici) 

Starostka informovala, že návrh VZN bol vypracovaný a zverejnený na webe. Neboli prijaté 

žiadne pripomienky.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh VZN v znení ako bolo predložené.   

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh VZN č. 7/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

drobnými stavebnými odpadmi na území obce Horné Obdokovce.  

 

K bodu 6.  Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2015 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v ZŠ s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni 

Starostka informovala, že sociálno-ekonomická komisia (ďalej len SEK) na základe pripomienok 

rodičov, ktorých deti navštevovali MŠ v adaptačnom procese, navrhla dodatok v predloženom 

znení, kde zohľadní kratšiu dobu prítomnosti dieťaťa v MŠ počas adaptačného procesu (zvyčajne 

2 hodiny denne) pri mesačnom poplatku 8,- € je navrhnuté 50 % zníženie poplatku na 4,- € 

mesačne, v prípade návštevy jedného dňa v týždni sa platí celý týždeň 50 % z celkového 

poplatku. Keďže adaptačný proces môže trvať rôznu dobu, niekedy len týždeň, zohľadní sa 

poplatok len v tom týždni. Návrh dodatku je priložený k zápisnici. Dodala, že sme obdržali 

pripomienku zo ZŠ s MŠ a je priložená k zápisnici.  

Pripomienka nie je opodstatnená, nakoľko v dodatku už je uvedené, že ide konkrétne o deti 

v adaptačnom procese, ktoré materská škola žiadala v žiadosti uviesť.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh dodatku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili návrh dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 o určení výšky príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni. 

 

K bodu 7. Organizačné záležitosti 

Starostka predniesla organizačné body a informovala, že p. Beneš dodal tesne pred rokovaním 

OZ poslanecký návrh, ktorý bude prerokovaný po jednotlivých organizačných bodoch.  

 

 Informácia o organizácii prázdnin a budúceho školského roka – Mgr. Martonková – 

riaditeľka ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Starostka informovala, že dňa 21. 06. 2016 sme prijali oznámenie ZŠ s MŠ o prerušení 

prevádzky MŠ, ŠKD a ŠJ od 1.7.2016 do 31.8.2016. Oznámenie je priložené k zápisnici. 

Starostka dodala, že písomne vyzvala o dodanie zoznamu detí, ktoré majú záujem 

o prevádzku škôlky v čase letných prázdnin, a tiež informáciu o zapísaných žiakov do 

prvého ročníka. Vyzvala p. riaditeľku ZŠ s MŠ Horné Obdokovce aby predniesla správu. Je 

priložené k zápisnici.  

Starostka dodala, že žiadala hlavne stanovisko k letným prázdninám, z dôvodu prerušenia 

prevádzky.  

P. Beneš sa pýtal p. riaditeľky ZŠ s MŠ Mgr. Martonkovej, či nezisťovali záujem rodičov 

o škôlku počas letných prázdnin. Od akého počtu prihlásených detí, by sa oplatilo mať 
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škôlku počas prázdnin otvorenú? 

Riaditeľka odpovedala, že minimálne 20 detí.  

Starostka dodala, že 13. júna žiadala informáciu o letnom režime prázdnin. Zoznam detí, 

ktoré žiadala, nemáme. Vyzvala SEK o vyjadrenie. 

SEK dodali, že nakoľko už tento rok je danú situáciu neskoro riešiť, navrhujú prevádzku 

materskej školy, ŠKD a ŠJ od 1.7.2016 do 31.8.2016 prerušiť. Aby sa budúci rok táto 

situácia neopakovala, ukladajú p. riaditeľke Mgr. Martonkovej predložiť návratky od 

rodičov všetkých detí o záujme o prevádzku školských zariadení počas letných prázdnin 

v časovom termíne do 15. júna v roku a organizáciu budúceho školského roku.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať k návrhu SEK.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: p. Grznárik, p. Kováčiková, p. Kolmokov, p. Macháčová 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ schvaľujú prerušenie prevádzky materskej školy, ŠKD a ŠJ od 1.7.2016 do 

31.8.2016.  

 

Poslanci OZ ukladajú p. riaditeľke ZŠ s MŠ predložiť informáciu zriaďovateľovi - návratky 

od rodičov o záujme o prevádzku školských zariadení počas letných prázdnin v časovom 

termíne do 15. júna v roku a organizáciu budúceho školského roku. 

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ o financie – SEK (priložená k zápisnici) 

Starostka informovala o žiadosti, o navýšenie originálnych kompetencií. Žiadosť bola 

odôvodnená potrebou prijať ešte jednu učiteľku do MŠ z dôvodu prijatia šiestich dvoj-

ročných detí, lebo by nebola naplnená kapacita MŠ, ktorá je teraz 38 detí. Po odchode 13 

detí do prvého ročníka a prijatia 7 detí, ktorí spĺňajú zákonné podmienky prijatia do MŠ by 

bolo v MŠ len 32 detí. Počet učiteliek by aj tak zostal, v počte štyri učiteľky. Pri prijatí 6 

dvoj-ročných detí by sa jedna učiteľka starala len o 6 detí, aj to len v prípade, že by 

navštevovali MŠ na celodenný pobyt a nielen v adaptačnom procese, ktorý je spravidla 2 

hodiny denne. Prijatie ďalšej sily je výrazne nevýhodné aj z toho dôvodu, že dvoj-ročné deti 

v priebehu školského roku dosiahnu vek 3 roky, čo je splnenie zákonných podmienok na 

prijatie, bez potreby navýšenia pracovnej sily na ktorú žiadajú do konca kalendárneho roka 

7,000,- €, spolu s pomocnou silou do kuchyne a upratovačku na 50% úväzok. Vyzvala SEK 

o vyjadrenie.   

Za SEK predniesla p. Kováčiková, že im nie je jasné, či chcú dvoj-ročné deti umiestniť 

v samostatnej triede. 

Riaditeľka dodala, že by boli umiestnené do malej triedy. Dvoj-ročné deti sa nemôžu učiť 

s 3-4 ročnými deťmi.  

Starostka sa pýtala, koľko detí je vo veľkej triede.  

Riaditeľka odpovedala, že zástupkyňa MŠ dodala zoznam s počtom detí.   

Starostka sa informovala, že koľko detí z MŠ ide do prvého ročníka. Malo by tam zostať 28 

detí. Budú urobené dve triedy. Vo veľkej triede bude 18 detí, v malej 7 detí a zo zápisu ak 

by boli všetky prijaté bolo by 14 detí v malej triede.  

P. Kováčiková žiadala aké bude kritérium, k vylúčeniu detí, ktoré z hľadiska kapacity sa 

nebudú môcť do materskej školy umiestniť.  

Riaditeľka odpovedala, že sa berie do úvahy vek detí, teda tie najmladšie deti sa nepríjmu.  

Starostka dodala, že by sme nevyšli v ústrety rodičom, nakoľko už teraz im nevychádzame 

v ústrety s prevádzkou počas letných prázdnin. Doporučuje zistiť oprávnenosť 

požadovaných nákladov.  

P. Kováčiková dodala, aby sa to prekonzultovalo s p. ekonómkou.  
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P. Beneš sa pýtal p. riaditeľky Mgr. Martonkovej, prečo sa bude prijímať ďalšia upratovačka 

a prečo by tam mala byť už od 6 hod. keď ani p. zástupkyňa MŠ tam nie je od 6 hod.  

P. riaditeľka odpovedala, že prijatie upratovačky do MŠ na 50 % je z dôvodu, že počas celej 

prevádzky MŠ je potrebné zabezpečiť upratovačku aj po odchode detí. Dodala, že už teraz je 

veľmi náročné pre učiteľku mať deti 3-4 ročné aj 2-ročné.  

P. Beneš dodal, že bolo by lepšie keby je tu prítomná zástupkyňa MŠ a vysvetlila to. 

Poslancom je ťažko rozhodovať len na základe písomnej žiadosti, bolo by lepšie, keby p. 

zástupkyňa vysvetlila túto situáciu.   

P. Kováčiková za SEK sa vyjadrila, že nedoporučujú navýšenie finančných prostriedkov. 

P. Kolmokov sa pýtal, prečo nie je možné zistiť počet detí, ktoré MŠ navštevujú? 

Starostka dodala, že je to skôr o neochote. Žiadala niekoľko krát o zoznam detí a dochádzku.  

P. Kováčiková sa pýtala p. riaditeľka ZŠ s MŠ, koľko obedov sa varí denne?  

P. riaditeľka odpovedala, že si bude túto informáciu pýtať od vedúcej ŠJ.  

Starostka dodala, že očakávala zhodnotenie školského roka, návrh vzdelávacieho programu, 

aká je úspešnosť deviatakov.  

P. Beneš dodal, že dieťa sa môže prijať aj bez sily, ktorú žiadajú.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať, či súhlasia s návrhom SEK, zamietnuť žiadosť 

o úpravu rozpočtu pre originálne kompetencie ZŠ s MŠ.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne nesúhlasia s úpravou rozpočtu pre originálne kompetencie ZŠ s MŠ 

 

 Žiadosť DHZ Horné Obdokovce o financie – SEK (je priložené k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť.  

P. Kováčiková za SEK navrhuje schváliť DHZ dotáciu. 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za preplatenie opravy hasičského vozidla DHZ vo 

výške 300,- € formou dotácie.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili preplatenie opravy hasičského vozidla DHZ vo výške 300,- € 

formou dotácie. 

 

 Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov – DHZ – hasičská zbrojnica + AVIA 

A 30 (priložený k zápisnici) 

Starostka predniesla návrh zmluvy.  

P. Beneš sa pýtal, prečo teraz musí byť nájomná zmluva s DHZ. 

Ekonómka Ing. Gerhátová odpovedala, že je to kvôli tomu, lebo DHZ je už občianske 

združenie a obec už má požiarnu zbrojnicu na liste vlastníctva.  

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. 

SEK nemá pripomienky a súhlasí s návrhom zmluvy. 
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov 

DHZ – hasičská zbrojnica + AVIA A 30. 

 

 Informácia o platových pomeroch starostky v zmysle novely zákona č. 253/1994 

o právnom postavení starostov – SEK 

Starostka informovala, že je potrebné po novelizácii zákona prerokovať plat na základe 

ustanovení § 4 ods. 2 zákona 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov mies v znení neskorších predpisov a § 11 ods. 4 písm. i) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Berie sa na vedomie, na základe uznesenia OZ zo dňa 18.05.2016 bol plat starostu doposiaľ 

stanovený rozhodnutím obecného zastupiteľstva podľa § 4 ods. 2 citovaného zákona so 

zvýšením o 16 % pričom na základe § 3 ods. 1 citovaného zákona starostke od 01. 01. 2016 

patrí plat vypočítaný z priemernej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyhlásenej 

štatistickým úradom SR za predchádzajúci rok a určuje § 4 ods. 2 podľa citovaného zákona 

s účinnosťou od 01. 07. 2016 zvýšenie minimálneho platu o 16%.  

 

 Správa o činnosti KOVP a komisie pre šport, kultúru a duchovno 

Starostka vyzvala KOVP o informovanie ich činnosti. 

Za KOVP p. Kolmokov predniesol informáciu, že KOVP riešila 4 sťažnosti. Dodal, že bola 

veľmi ťažká debata pri sťažnosti p. Svobodu Libora a Báleša. Ide o dlhotrvajúce susedské 

spory. Boli aj na obhliadku, situácia je neakceptovateľná, ale podľa informácií sa nezhody 

zmiernili. Čo sa týka sťažnosti p. Valovej. DHZ bol privolaný a povedali, že situácia 

Sťažnosť p. Bagovej ktorá sa týka čiernej skládky (bola tam vyhodená dlažba), informoval, 

že p. Frťala si vezme niečo zo skládky. 

Sťažnosť p. Vajdelovej sa riešila zo zástupcami OTJ a dotyčný futbalista sa ospravedlnil p. 

Vajdelovej za nevhodné správanie.  

Obec v spolupráci s KOVP informovala zúčastnené osoby o výsledku rokovania.  

Starostka informovala za komisiu pre šport, kultúru a duchovno, nakoľko tu nie je p. 

Balajková o najbližšej akcii, hudobné podujatie Kysucký prameň. Je pripravený športový 

deň pre deti aj s hudobnou produkciou DOMINO BAND. Čo sa týka hodovej zábavy, 

navrhuje, aby sa organizácie ujali miestne občianske združenia DHZ a OTJ.  

 

Starostka vyzvala poslanca p. Beneša aby predniesol jeho poslanecký návrh. Je priložený 

k zápisnici.  

Starostka mu odpovedala, že osadíme spomaľovače po vyjadrení inšpektorátu dopravy. 

 

Poslanci OZ odporúčajú umiestniť spomaľovače na komunikácie po vyjadrení inšpektorátu 

dopravy.  

 

 Správa o činnosti  

Starostka predniesla správu o činnosti, ktorá je priložená k zápisnici. Požiadala zástupkyňu 

starostky p. Kováčikovú aby ju zastúpila v čase čerpania dvojtýždňovej dovolenky. 

 

P. riaditeľka Mgr. Martonková sa informovala, že kedy bude vodovodná prípojka do ZŠ 

s MŠ zrealizovaná? Ďalej informovala, že denne kontrolovali spotrebu vody a zistili so 

školníkom, že počas víkendu je vysoká spotreba vody, aj okolo 21 kubíkov. Platíme vodu, 

ktorá sa minie mimo školskej prevádzky.  
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P. Košíková dodala, že s p. riaditeľkou o tomto diskutovali, či nejde o nejaký únik, alebo 

čierny odber.  

Starostka informovala, čo sa týka vodovodnej prípojky sme minulý rok schválili realizáciu 

vodovodnej prípojku, no nebola včas poskytnutá projektová dokumentácia. V septembri sme 

dodali PD. Realizácia nie je závislá od obecného úradu o čom sme písomne informovali p. 

riaditeľku ZŠ s MŠ. Vyjadrenie organizácii SPP a Telekom sú už k dispozícii. Do konca 

prázdnin sa budeme snažiť zhotoviť vodovodnú prípojku.  

Starostka sa spýtala p. riaditeľky, či je v spotrebe vody zahrnutá aj spotreba vody, ktorou sa 

polieva skleník.  

P. Kováčiková sa informovala ako je to s rekonštrukciou zdravotného strediska. 

Starostka jej odpovedala, že sa pripravuje projektová dokumentácia.  

 

K bodu  8. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Kováčiková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci OZ jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  9. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 19,50 hod. ukončila. 

 

 

 

......................................................   .................................................... 

MVDr. Jana Martonková            Ing. Monika Laciková 

           starostka obce       zapisovateľka 

 

 

 

Overovatelia:  

 

............................................    ....................................................                                           

      Stanislav Grznárik                          Ladislav Kolmokov 
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Uznesenie 

z  11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,   

konaného dňa  27. 06. 2016 

 

A. B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 10. verejného rokovania OZ   

2. Správu nezávislého audítora za r. 2015 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za r. 2015 

4. Na základe uznesenia OZ zo dňa 18.05.2016 plat starostu doposiaľ stanovený 

rozhodnutím obecného zastupiteľstva podľa § 4 ods. 2 citovaného zákona so zvýšením 

o 16 % pričom na základe § 3 ods. 1 citovaného zákona starostke od 01. 01. 2016 patrí 

plat vypočítaný z priemernej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyhlásenej 

štatistickým úradom SR za predchádzajúci rok a určuje § 4 ods. 2 podľa citovaného 

zákona s účinnosťou od 01. 07. 2016 zvýšenie minimálneho platu o 16% 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 11. zasadnutia OZ v pozmenenom znení  

2. Overovateľov zápisnice – p. Grznárika a p.  Kolmokova  

3. Členov návrhovej komisie – p. Beneša, p. Kováčikovú a p. Macháčovú  

4. Záverečný účet obce za r. 2015 a celoročné hospodárenie bez výhrad 

5. Prebytok rozpočtu v sume 72.980,55 € zistený podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písmena a) a 

b) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, navrhujú použiť na tvorbu 

rezervného fondu v sume 72.980,55 € a zostatok finančných operácií v sume 4.440,26 € 

vykryť z rezervného fondu. Na základe uvedených skutočností schválili skutočnú tvorbu 

rezervného fondu za rok 2015 vo výške 68.540,29 € 

6. Návrh VZN č. 7/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Horné Obdokovce 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 4/2015 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v ZŠ s MŠ, v školskom klube detí a školskej jedálni 

8. Prerušenie prevádzky materskej školy, ŠKD a ŠJ od 1.7.2016 do 31.8.2016 

9. Preplatenie opravy hasičského vozidla DHZ vo výške 300,- € formou dotácie 

10. Návrh zmluvy o nájme nebytových priestorov DHZ – hasičská zbrojnica + AVIA A 30 

 

C. O d p o r ú č a : 

 

1. Umiestniť spomaľovače na komunikácie po vyjadrení inšpektorátu dopravy 

 

D. U k l a d á:  

 

1. P. riaditeľke ZŠ s MŠ predložiť informáciu zriaďovateľovi - návratky od rodičov o 

záujme o prevádzku školských zariadení počas letných prázdnin v časovom termíne do 

15. júna v roku a organizáciu budúceho školského roku 

 

E. N e s ú h l a s í : 

 

1. S úpravou rozpočtu pre originálne kompetencie ZŠ s MŠ 
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MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 

 


